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Abstract (en)
Even in dish-washing appliances in the industrial sector, water is to be saved in the individual washing stages by recirculation. The clear water
passes through the washing stages counter to the transporting direction of the dishes. The waste water of the pre-rinsing stage can be recycled in
this stage after mechanical filtration. If it is also treated chemically, it can be reused in the clear rinsing stage. The separated substances occurring
during filtration are collected with exclusion of air and disposed of at brief intervals.

Abstract (de)
Auch bei Geschirrspüleinrichtungen im gewerblichen Bereich soll in den einzelnen Spülstufen durch Kreislaufführung Wasser gespart werden. Das
Klarwasser durchläuft die Spülstufen entgegen der Geschirrtransportrichtung. Das Abwasser der Vorspülstufe kann nach mechanischer Klärung
in dieser Stufe rezykliert werden Wird es auch chemisch behandelt, kann es in der Klarspülstufe wiederverwendet werden. Die bei der Klärung
anfallenden Trennstoffe werden unter Luftabschluß gesammelt und in kurzen Zeitabständen entsorgt.
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